
Jeg har et ønske om at undersøge mulighederne for at gøre græsplænen i Dalføret mere 
biodivers. På nuværende tidspunkt bruges det primært til luftning af dyr og 
sommerloppemarked, hvilket jo også er rigtig fint, men måske kunne det blive lidt 
hyggeligere, og et bedre sted for insekter og andet.  Måske nogle frugttræer, blomstrende 
buske eller lignende.  
Hvis andre deler samme drøm, vil jeg meget gerne tage opgaven på mig, med at søge om 
midler fra diverse puljer i kommunen og relevante fonde, være i kontakt med 
nabo-foreningen, samt koordinere evt beplantning. Det ville være fedt at være et lille hold, 
hvis andre vil være med.  
 
Mange hilsener,  
Freja  
 


